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ماجرای فسخ از ابتدا پایه و 
اساس نداشت!

جلسه درویش – بیرو؛ 
شماره یک اوکی شد

علیرضــا  جلســه  موعــد  بالاخــره 
بیرانونــد با رضــا درویش مدیرعامل 
برگــزار شــد  باشــگاه پرســپولیس 
تــا خیــال هــواداران پرســپولیس از 
بابــت جدایــی احتمالی شــماره یک 

موفق شان راحت شود.
بعــد از ظهر دیروز در حالی که ابتدا 
قرار بود جلســه این دو نفر ســاعت 
14 در محــل باشــگاه انجــام شــود 
ناگهــان محــل جلســه تغییــر کــرد. 
این جلســه در حالی برگزار شــد که 
گفته می شــد بیرانوند صبح شــنبه 
)دیــروز( بــرای فســخ قــراردادش 
اقــدام خواهد کرد و پرســپولیس را 

در منگنه خواهد گذاشت.
حوالــی ســاعت 16 و بعــد از برگزاری 
جلســه درویــش و بیرانونــد رســانه 
رســمی باشــگاه در خبــری بســیار 
کوتــاه ضمــن اعلام برگزاری جلســه 
بیــن طرفیــن اعــلام کــرد: در ایــن 
جلســه، بیرانوند درباره شرایط خود 
بــا درویــش صحبــت کــرد و در پایان 
قــرار شــد کــه دروازه بــان ملی پــوش 
پرسپولیس بعد از طی مراحل درمان 

خود به تمرینات تیم اضافه شود.
بعــد از پایــان مســابقات فصل قبل 
اعــلام شــد بیرانوند از یکــی دو تیم 
عربستانی پیشنهاد دریافت کرده و 
احتمــالاً برای ادامه فوتبالش راهی 
این کشور خواهد شد اما پیگیری ها 
نشــان داد کــه ایــن پیشــنهادها 
ایــن  شــایعه  و  نداشــته  صحــت 
پیشــنهاد به دلیل دیگری منتشر و 
پخش شده است. گویا بیرانوند که 
ســال گذشته قرارداد دو ساله ای با 
پرسپولیس امضا کرده بود به دنبال 
بــالا بــردن مبلــغ قــراردادش بــرای 
فصل جدید بوده که این موضوع با 
مخالفــت رضا درویــش مدیرعامل 
پرســپولیس روبــه رو شــده اســت. 
درویش به مدیربرنامه های بیرانوند 
گفته از آنجایی که پرســپولیس زیر 
ذره بین نهادهای نظارتی اســت اگر 
بخواهد قرارداد این دروازه بان را بالا 
ببرد دچار مشــکل خواهد شد و به 
همیــن خاطــر درخواســت بیرانوند 
رد شــد. ایــن مســأله باعــث شــد تا 
دروازه بــان پرســپولیس 2 اخطــار 
)نوتیــس( بــه باشــگاه ارســال کنــد 
که البته پیگیری ها نشــان می دهد 
این اخطارها جنبه قانونی نداشــته 

است.
گفته می شــود طبق قانون فیفا یک 
بازیکــن اگر چهــار ماه قــراردادش را 
نگیــرد، می تواند فســخ کنــد اما این 
قوانیــن نقل وانتقالاتــی فیفــا فقــط 
بــرای بازیکنــان خارجــی حاضــر در 
ایران است. قوانین فیفا شامل حال 
بازیکنان ایرانی نمی شود و بازیکنان 
ایرانی بایــد از قوانین نقل وانتقالات 
فدراســیون فوتبــال ایــران پیــروی 

کنند.
در قوانیــن فیفــا اگر یــک بازیکن دو 
مــاه حقــوق نگیــرد، می توانــد یــک 
نوتیــس )هشــدار( 1۵ روزه بدهــد و 
بعــد از آن قــراردادش را به صــورت 
کنــد.  فســخ  یکطرفــه  و  موجــه 
بازیکنــان و مربیــان ایرانــی در ایــن 
رابطــه اشــتباه می کنند. ایــن قانون 
به هیچ عنوان شامل حال بازیکنان 
ایرانــی نمی شــود و مــاده 1۳ قانــون 
نقــل و انتقالاتی فدراســیون فوتبال 
هیچ حق فسخی به بازیکن یا مربی 
نمی دهد و قانون به این شکل است 
کــه اگــر حقوق یک بازیکــن یا مربی 
به مدت ۳۰ روز داده نشود، این فرد 
می توانــد به کمیته تعیین وضعیت 
شــکایت کنــد و ایــن کمیتــه در ایــن 

رابطه رأی می دهد.
اگــر یک باشــگاه به مدت چهــار ماه 
نتوانــد مطالبــه آن فــرد را بدهــد، آن 
فــرد نوتیــس 1۵ روزه بدهــد و بعــد 
قراردادش را فســخ کنــد. این قانون 
برای فصل بعد اســت. امسال هیچ 
بازیکــن یــا مربــی ایرانــی نمی توانــد 
بواســطه دریافــت نکــردن حقــوق 

قراردادش را فسخ کند.

 zگزارش

په په لوسادا

پرسپولیس، رئال مادرید ایران

از نظر ورزشی پرسپولیس بهترین تجربه من بوده است. پرسپولیس مثل رئال 
مادرید در ایران است اما سال قبل جام نگرفت و تصمیم گرفت کادر مربیگری 
را با مربیان خارجی تقویت کند؛ مربی دروازه بانان ولسلی ننکا، اوسمار و من. من 
رئیس اجرایی در پرسپولیس هستم و افراد زیادی را کنار خود دارم. یک مربی، 
یک فیزیوتراپ، چهار ماســاژور و دیگری که مســئول فیلم ها و بازی هاســت. من 
تمام آن اطلاعات را پالایش می کنم و در اختیار مربی قرار می دهم. زیرساخت های 

ما چیزی از باشگاه های بزرگ در اروپا کم ندارد.

محمد حسین کنعانی زادگان

نزدیک و نزدیک تر

چنانچه عارف آقاسی راهی تراکتور تبریز شود، کنعانی زادگان که در دو راهی 
تراکتور و پرسپولیس بود، شانس بیشتری برای پوشیدن پیراهن پرسپولیس 
خواهد داشت چرا که اختلاف مالی او با پیشنهاد پرسپولیس با کمک هوادار 
خارج نشــین حل خواهد شــد. در این صورت کنعانی زادگان برای ســومین بار 
پیراهن پرسپولیس را بر تن خواهد کرد. این در حالی است که گفته می شود 

پیشنهاد مالی تراکتور به کنعانی بیشتر از پرسپولیس بوده است.

میلاد سرلک

وعده مدیر برنامه هایش را باور کنیم؟

در حالــی کــه میــلاد ســرلک هنــوز بــه ایران برنگشــته و در پاریس به ســر می برد به 
نقل از مدیر برنامه های او اعلام شده که این بازیکن در پرسپولیس خواهد ماند. 
به نظر می رسد طی روزهای اخیر مدیر برنامه های این بازیکن با مدیران باشگاه 
پرسپولیس جلساتی داشته که خروجی اش مثبت بوده است. گفته شده سرلک 
امروز به تهران باز خواهد گشت و با درویش مذاکره می کند اما اگر خبر خوش مدیر 
برنامه های او را باور کنیم، این بازیکن مثل فصل قبل راحت تمدید خواهد کرد.
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حلالی: از ماجرای جذب مدافع جدید تعجب می کنم

دیر شروع شدن تمرینات 
مشکل ساز  است

چرا معاون ورزشی نداریم تا عصای دست مدیرعامل شود؟

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

 تمرینات پیشکسوتان پرسپولیس بالاخره 
استارت خورد!

دو سال بود به خاطر کرونا تمرینات تعطیل شده بود 
اما خوشــحالم که حالا هفته ای یک بار پیشکســوتان 
در زمین طرشت دور هم جمع شده و تمرین می کنند 
و همیــن سه شــنبه کــه ســپری شــد مــا دومین جلســه 
تمریــن خودمــان را برگــزار کردیــم. در ایــن تمرینــات 
هــم از پیشکســوت بــالای 4۰ ســال تــا بــالای 6۰ ســال 
حضــور دارنــد و موجــب شــده تــا ملاقــات و دیدارهــا 
تــازه شــده و پیشکســوتان در فضایــی بســیار خــوب و 
دوســت داشــتنی در کنــار هــم تمرین کننــد. تمرینات 
مــا بــا گــرم کــردن شــروع می شــود و بعــد هــم در قالــب 

دو تیــم بازیکنــان بــا هــم بــازی می کنند.
 باشگاه پرسپولیس به نظر خیلی از  پیشکسوتان 

اهمیت نداده اما شرکت پیشکسوتان به نظر 
حرکت های خوبی برای پیشکسوتان انجام داده.

باشــگاه پرســپولیس کــه اهمیتــی بــه پیشکســوتان 
نمی دهــد و هــر کســی کــه بــه باشــگاه می آیــد از 
پیشکســوتان فراری اســت در حالی که پیشکســوتان 
گذشــته باشــگاه هســتند و بــرای پرســپولیس زحمــت 
کشــیده اند و جوانی شــان را بــه پــای تیــم محبوبشــان 
گذاشــته اند امــا بــاور کنیــد اگــر علــی آقــا و محمــود 
خوردبیــن در کنــار ســعید شــیرینی کــه در شــرکت 
پیشکســوتان بــرای مــا تــلاش می کنند نباشــند کســی 
هیــچ ســراغی از مــا نمی گیــرد. بــا وجود ایــن ما ممنون 
علــی آقــا و شــرکت پیشکســوتان هســتیم کــه بعــد از 
دو ســال دوبــاره پیشکســوتان را کنــار هــم جمــع کــرد.
 گویا شرکت پیشکسوتان برنامه های دیگری هم 

برای پیشکسوتان در نظر دارد؟
مجتمــع تجــاری در ماهشــهر قــرار اســت افتتاح شــود 
کــه البتــه تــا راه بیفتــد زمــان می خواهــد که قرار اســت 
بخشــی از ســهامش بــه پیشکســوتان داده شــود کــه 

امیــدوارم عملــی شــود.
 در رابطه با احتمال جدایی گولسیانی که از 

چند تیم دیگر پیشنهاد دریافت کرده 
چه نظری دارید؟

به نظرم نباید اجازه دهند گولسیانی 
از پرســپولیس بــرود چــون بازیکنی 
اســت که بــرای پرســپولیس عالی 
کار کــرده اســت؛ بازیکنــی کــه 
واقعــاً بــه کار پرســپولیس در 
آســیا و رقابت هــای داخلــی 

می آیــد.
 در رابطه با شرایط 

بیرانوند و دروازه بان 
دوم پرسپولیس چه 

نظری دارید؟
بــه  نــد  نو بیرا بــه نظــرم 
بازی هــا می رســد امــا اگــر 
نرســد بایــد دروازه بــان 
دوم مــورد اســتفاده قــرار 
گیــرد. در ایــن رابطــه حتمــاً 
دروازه بــان دوم هم توجیه 
است در تیمی که بیرانوند 
حضور دارد دروازه بان دوم 
چنــدان تأثیر گــذار نیســت 

مگــر اینکــه محرومیــت و 
مصدومیتــی بــه وجود آیــد که کادر از گلر دوم 

اســتفاده کنــد.
 با وجود این شاید گلر دوم پرسپولیس 
چندان راضی به ماندن در پرسپولیس 

نباشد!
من به آقا یحیی پیشــنهاد می دهم که گلرهای 
لیــگ یکــی را هــم ببینــد چــون دروازه بان هایــی 

هســتند که به درد پرســپولیس می خورند و وقتی گلر 
خوبــی بــه آن صــورت نیســت شــاید بتــوان از لیگ یک 

بــرای پرســپولیس گلر پیــدا کرد.
 در رابطه با خبرهایی که درباره حضور عزت اللهی 

در پرسپولیس مطرح شده چه نظری دارید؟
ســعید بازیکــن خوبــی اســت و چنــد ســال اســت کــه 
نفــر یــک این پســت اســت بــه همین دلیــل حضورش 
در پرســپولیس هــم بــه کار خــودش می آیــد و هــم 
پرســپولیس؛ از ایــن نظــر کــه حضــور در آســیا و بــازی 
در ایــران می توانــد او را بهتــر در دیــد مربیــان تیــم ملی 
قــرار دهــد. از طرفــی حضورش در مســابقات آســیایی 
می توانــد خــط میانــی پرســپولیس را بــرای کارزارهــای 

بــزرگ قدرتمنــد ســازد.
 در رابطه با جذب مهاجم هم پرسپولیس هنوز 
نتوانسته مهاجمی را به خدمت بگیرد و به نظر 

باید با پریرا کار را ادامه دهد!
قیمــت بازیکنــان خــوب خیلــی بالا اســت و بــه نوعی از 
6۰۰ هــزار دلار بگیریــد تــا یک میلیون دلار هزینه باید 
پرداخــت کــرد. در مــورد پریــرا هــم بایــد بگویــم ماننــد 
دیاباتــه هیــچ ســودی برای پرســپولیس نداشــت. فکر 
می کنــم دنبــال بازیکنانی مانند پریرا همچون بازیکن 
خارجــی نســاجی کــه هیــچ کاری بــرای ایــن تیــم نکــرد 
مافیایــی وجــود دارد کــه آنها را به تیم های ما می دهند 
ایــن در حالــی اســت کــه بازیکنــی ماننــد محمد عمری 
فقط ۵۰۰ میلیون از پرسپولیس می گیرد و خیلی بهتر 
از مهاجمان خارجی اســت که برای پرســپولیس هیچ 
ثمــری نداشــته اســت. متأســفانه ایــن یــک واقعیــت 
اســت کــه مهاجــم خارجــی کــه 2۰۰ هــزار دلار مــی ارزد 

یــک میلیــون دلار قــرارداد می بنــدد بــا یــک تیم 
کــه واقعــاً بــرای ایــن مســأله 
باید فکری اساســی کرد. 
یــن مســائل  ز ا جــدا ا
پرســپولیس بایــد یــک 
مهاجــم تــاپ بگیــرد کــه 
در ایــران و آســیا بــه کار 

پرســپولیس بیایــد.

خوشحالم بعد از دو سال تمرینات پیشکسوتان پرسپولیس برقرار شد

رافت: فقط چند نفر هستند که 
از پیشکسوتان سراغ می گیرند

یک مافیا باعث حضور بازیکنانی مثل پریرا می شود

اسماعیل حلالی بازیکن اسبق پرسپولیس اسماعیل حلالی بازیکن اسبق پرسپولیس 
معتقد است هنوز که اقدامی در رابطه با نقل معتقد است هنوز که اقدامی در رابطه با نقل 
و انتقـــالات انجام نشـــده نمی توان در رابطه و انتقـــالات انجام نشـــده نمی توان در رابطه 
با احتمالات قهرمانی حرف زد. پیشکسوت با احتمالات قهرمانی حرف زد. پیشکسوت 
پرسپولیس از جذب مدافع با وجود داشتن پرسپولیس از جذب مدافع با وجود داشتن 
چنـــد مدافع خوب در دفاع میانی به شـــدت چنـــد مدافع خوب در دفاع میانی به شـــدت 
گلایـــه می کنـــد و معتقد اســـت باشـــگاه باید گلایـــه می کنـــد و معتقد اســـت باشـــگاه باید 
اولویـــت خـــودش را روی جـــذب بازیکـــن در اولویـــت خـــودش را روی جـــذب بازیکـــن در 

پست های مهاجم و دیگر خطوط بگذارد.پست های مهاجم و دیگر خطوط بگذارد.
 در رابطه با تمرینات پرسپولیس که 
هنوز هم شروع نشده چه توضیحی 

دارید؟
به نظرم باشگاه تعهداتی دارد که باید به آن به نظرم باشگاه تعهداتی دارد که باید به آن 
عمـــل کند. در همین رابطه باشـــگاه پاداش عمـــل کند. در همین رابطه باشـــگاه پاداش 
قهرمانی بازیکنان را به آنها نداده که باید به قهرمانی بازیکنان را به آنها نداده که باید به 
آنهـــا پرداخـــت می کرد چون به هـــر حال آنها آنهـــا پرداخـــت می کرد چون به هـــر حال آنها 
در دو جام قهرمان شـــده اند و حق بازیکنان در دو جام قهرمان شـــده اند و حق بازیکنان 
اســـت که ایـــن پاداش را بگیرنـــد هر چند در اســـت که ایـــن پاداش را بگیرنـــد هر چند در 
این رابطه من حرف هایی هم شـــنیده ام که این رابطه من حرف هایی هم شـــنیده ام که 

نمی دانم چقدر صحت دارد.نمی دانم چقدر صحت دارد.
 در این رابطه بیشتر توضیح می دهید؟

اطمینان ندارم اما شـــنیده ام جدا از پاداش اطمینان ندارم اما شـــنیده ام جدا از پاداش 
جام حذفی و قهرمانی در لیگ برتر، بازیکنان جام حذفی و قهرمانی در لیگ برتر، بازیکنان 
خواهان پاداش ســـوپرجام هم شـــده اند که خواهان پاداش ســـوپرجام هم شـــده اند که 
بـــه نظرم این نکتـــه و توقع، کمی بی انصافی بـــه نظرم این نکتـــه و توقع، کمی بی انصافی 
اســـت چون به هر حـــال بازیکن باید به فکر اســـت چون به هر حـــال بازیکن باید به فکر 
باشـــگاه هـــم باشـــد و بـــه خاطـــر هـــواداران و باشـــگاه هـــم باشـــد و بـــه خاطـــر هـــواداران و 
عـــرق بـــه تیمـــش از بعضـــی از مســـائل که به عـــرق بـــه تیمـــش از بعضـــی از مســـائل که به 
هـــر حال شـــاید خیلی ضرورت هم نداشـــته هـــر حال شـــاید خیلی ضرورت هم نداشـــته 

باشد بگذرد.باشد بگذرد.
 قبول دارید با توجه به شروع مسابقات 

لیگ که قرار است در اواسط مرداد 
برگزار شود عقب افتادن تمرین واقعاً به 

آماده سازی تیم لطمه می زند؟
قطعاً همین طور است چون ما زمان طلایی قطعاً همین طور است چون ما زمان طلایی 
را بـــرای آماده ســـازی تیـــم در پیـــش از فصل را بـــرای آماده ســـازی تیـــم در پیـــش از فصل 
در نظـــر داریـــم که در آن زمـــان می توانیم به در نظـــر داریـــم که در آن زمـــان می توانیم به 
بهترین شکل تمرینات را آغاز و پیش ببریم بهترین شکل تمرینات را آغاز و پیش ببریم 
اما اگر آن زمان بگذرد و دیر شـــروع کنیم به اما اگر آن زمان بگذرد و دیر شـــروع کنیم به 
اصطلاح آن گلدن تایم را از دست می دهیم اصطلاح آن گلدن تایم را از دست می دهیم 
و تیم برای آماده سازی و متعاقب آن شروع و تیم برای آماده سازی و متعاقب آن شروع 
تمرینات دچار مشـــکل می شـــود. اگر تأخیر تمرینات دچار مشـــکل می شـــود. اگر تأخیر 
ســـه چهار روز باشـــد مشـــکلی نـــدارد اما اگر ســـه چهار روز باشـــد مشـــکلی نـــدارد اما اگر 
ایـــن تأخیـــر بیشـــتر شـــود حتماً تیـــم متضرر ایـــن تأخیـــر بیشـــتر شـــود حتماً تیـــم متضرر 

خواهد شد.خواهد شد.
 در رابطه با کنعانی زادگان و بازیکنان دیگری 

که جذب شده اند چه صحبتی دارید؟

مـــن فکر می کنم با وجـــود مدافعان میانی و مـــن فکر می کنم با وجـــود مدافعان میانی و 
جـــدا از آن فرشـــاد فرجی ما نیـــازی به جذب جـــدا از آن فرشـــاد فرجی ما نیـــازی به جذب 
مدافـــع دیگری نداریـــم. من تعجب می کنم مدافـــع دیگری نداریـــم. من تعجب می کنم 
بعضی هـــا چـــرا بـــا وجـــود ایـــن بحـــث دفـــاع بعضی هـــا چـــرا بـــا وجـــود ایـــن بحـــث دفـــاع 
میانـــی جدیـــد را مطـــرح می ســـازند. مـــا نیاز میانـــی جدیـــد را مطـــرح می ســـازند. مـــا نیاز 
بـــه مهاجـــم و پلی میکـــر داریـــم کـــه بایـــد هر بـــه مهاجـــم و پلی میکـــر داریـــم کـــه بایـــد هر 
چـــه زودتر جذب شـــوند و به محض شـــروع چـــه زودتر جذب شـــوند و به محض شـــروع 
تمرینـــات تیـــم را همراهـــی کننـــد و خیلـــی تمرینـــات تیـــم را همراهـــی کننـــد و خیلـــی 
مهـــم اســـت کـــه از شـــروع تمرینـــات بـــا تیـــم مهـــم اســـت کـــه از شـــروع تمرینـــات بـــا تیـــم 
تمرین کنند تا با بقیه به اصطلاح هماهنگ تمرین کنند تا با بقیه به اصطلاح هماهنگ 
شـــوند و در قالـــب کار تیمـــی و مـــواردی کـــه شـــوند و در قالـــب کار تیمـــی و مـــواردی کـــه 
 مربـــی از بازیکـــن می خواهـــد بخوبـــی جـــا  مربـــی از بازیکـــن می خواهـــد بخوبـــی جـــا 

بیفتد.بیفتد.
 در رابطه با خرید شهاب زاهدی چه 

نظری دارید؟
به هر حال پرسپولیس به مهاجم گلزن نیاز به هر حال پرسپولیس به مهاجم گلزن نیاز 
داشـــت و ایـــن بازیکـــن هـــم حتماً براســـاس داشـــت و ایـــن بازیکـــن هـــم حتماً براســـاس 
شـــناختی که مربی از او داشـــته جذب شده شـــناختی که مربی از او داشـــته جذب شده 
و مـــن امیـــدوارم کـــه بـــا وجود خرید شـــهاب و مـــن امیـــدوارم کـــه بـــا وجود خرید شـــهاب 
مشـــکل گلزنی تیم به حداقل برسد اما جدا مشـــکل گلزنی تیم به حداقل برسد اما جدا 
از مهاجـــم، تیـــم حتمـــاً بـــه پلی میکـــر و دفاع از مهاجـــم، تیـــم حتمـــاً بـــه پلی میکـــر و دفاع 
چپ و راست هم نیاز دارد. با داشتن ذخیره چپ و راست هم نیاز دارد. با داشتن ذخیره 
خوب اگر بازیکنی مانند دانیال مصدوم شد خوب اگر بازیکنی مانند دانیال مصدوم شد 
دیگـــر بازیکنی مانند هنانوف را جایگزینش دیگـــر بازیکنی مانند هنانوف را جایگزینش 
نمی کنیم که بازیکنی معمولی به لحاظ فنی نمی کنیم که بازیکنی معمولی به لحاظ فنی 

محسوب می شود.محسوب می شود.
 چرا دیگر بازیکنی مانند عمری 

از تیم های پایه به یحیی معرفی 
نمی شود؟

متأســـفانه چرخه انتقـــال از تیم های پایه به متأســـفانه چرخه انتقـــال از تیم های پایه به 
بزرگســـالان خـــوب انجام نمی شـــود. در این بزرگســـالان خـــوب انجام نمی شـــود. در این 
مدت البته باز هم شرایط تیم های پایه بهتر مدت البته باز هم شرایط تیم های پایه بهتر 
شـــده امـــا ایده آل نیســـت. آموزش مـــا ایراد شـــده امـــا ایده آل نیســـت. آموزش مـــا ایراد 
دارد در غیـــر ایـــن صورت مـــا همین الان هم دارد در غیـــر ایـــن صورت مـــا همین الان هم 
در تیم هـــای پایه بازیکنان خوبـــی داریم اما در تیم هـــای پایه بازیکنان خوبـــی داریم اما 
معمـــولاً ســـرمربی از آنها اســـتفاده نمی کند معمـــولاً ســـرمربی از آنها اســـتفاده نمی کند 
چون فرصت میدان دادن و وقت گذاشـــتن چون فرصت میدان دادن و وقت گذاشـــتن 

برای بازیکن جدید را ندارد.برای بازیکن جدید را ندارد.
 در رابطه با یارگیری باشگاه خیلی فعال 

نبوده.
من اشـــکال کار را در نبودن معاون ورزشـــی من اشـــکال کار را در نبودن معاون ورزشـــی 
باشگاه می دانم. متأسفانه فرد زحمتکشی باشگاه می دانم. متأسفانه فرد زحمتکشی 
ماننـــد محمـــد محمـــدی را از دســـت دادیـــم ماننـــد محمـــد محمـــدی را از دســـت دادیـــم 
همان طور که قبلاً شکوری را از دست دادیم همان طور که قبلاً شکوری را از دست دادیم 
کـــه خیلی خـــوب در باشـــگاه کارهـــا را انجام کـــه خیلی خـــوب در باشـــگاه کارهـــا را انجام 
می داد. در این شرایط که ما مشکل مالی و می داد. در این شرایط که ما مشکل مالی و 
هزار جور مسأله دیگر داریم معاون ورزشی هزار جور مسأله دیگر داریم معاون ورزشی 
باشـــگاه می تواند عصای دســـت مدیرعامل باشـــگاه می تواند عصای دســـت مدیرعامل 
باشـــد امـــا هیـــچ خبـــری از ایـــن شـــخص در باشـــد امـــا هیـــچ خبـــری از ایـــن شـــخص در 
باشـــگاه پرســـپولیس بعـــد از جدایی محمد باشـــگاه پرســـپولیس بعـــد از جدایی محمد 

محمدی نیست.محمدی نیست.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

پایــان رافــت مهاجــم اســبق پرســپولیس در رابطــه بــا شــروع تمرین پیشکســوتان پرســپولیس بعد از دو ســال و 
ســایر مــوارد ایــن روزهــای تیــم مدافــع عنــوان قهرمانــی بــا مــا حــرف می زنــد و در رابطه با همه مســائل بــه اظهار 

نظــر می پــردازد.

ما زمان طلایی را ما زمان طلایی را 
برای آماده سازی برای آماده سازی 

تیم در پیش از تیم در پیش از 
فصل در نظر فصل در نظر 

داریم که در آن داریم که در آن 
زمان می توانیم زمان می توانیم 

به بهترین شکل به بهترین شکل 
تمرینات را آغاز تمرینات را آغاز 
و پیش ببریم و پیش ببریم 

اما اگر آن زمان اما اگر آن زمان 
بگذرد و دیر بگذرد و دیر 

شروع کنیم به شروع کنیم به 
اصطلاح آن گلدن اصطلاح آن گلدن 

تایم را از دست تایم را از دست 
می دهیم و تیم می دهیم و تیم 
برای آماده سازی برای آماده سازی 

و متعاقب آن و متعاقب آن 
شروع تمرینات شروع تمرینات 

دچار مشکل دچار مشکل 
می شودمی شود


